

Title (en)
Relax-chair

Title (de)
Ruhesessel

Title (fr)
Fauteuil de relaxation

Publication
EP 0689784 A1 19960103 (FR)

Application
EP 95420168 A 19950627

Priority
FR 9408312 A 19940630

Abstract (en)

The chain consists of a back frame (1) with two parallel lengthwise members (2) forming the seat, pivoted to the back frame close to its lower edge. Two arm rests (4) are parallel to one another and to the seat members, and are pivoted to the back frame, while a U-shaped frame (3) forms a leg rest. A fabric panel is attached to the back, seat and leg rest by elastic connectors. The chair stands on folding legs (35,36) connected by a pivot (23) and a sliding stay (39). Each arm rest is equipped with a sliding member (5) which lies parallel to the seat members, and the upper end of each front leg (26) has a cap (7) which can be moved along the sliding member and fixed in position by a lock (8). A second sliding cap (10) is fitted to the end of each stay, and both caps are made from plastics, especially acetal. The lock in the sliding cap is in the form of a cam. <IMAGE>

Abstract (fr)

Fauteuil de relaxation du type comprenant : un cadre formant dossier (1), deux longerons (2) formant assise, articulés avec le dossier (1); deux accotoirs (4) articulés avec le dossier (1); un cadre (3) en U formant repose-jambes, un piétement formé de deux jambages, respectivement avant (36) et arrière (35), solidaires des longerons (2), lesdits jambages (35,36) étant articulés entre eux autour d'une chape (23), caractérisé : en ce que chaque accotoir (4) présente un axe (5) de coulissemement parallèle aux longerons (2); en ce que l'extrémité de chaque jambage avant (36) présente une chape (7) apte à coulisser sur ledit axe (5) de coulissemement et un moyen de blocage (8) en position ; en ce que les jambes des jambages sont reliées entre elles par une bielle articulée (39); <IMAGE>

IPC 1-7
A47C 1/035; A47C 4/26

IPC 8 full level
A47C 4/00 (2006.01); **A47C 1/035** (2006.01); **A47C 4/26** (2006.01); **A47C 4/28** (2006.01)

CPC (source: EP US)
A47C 1/035 (2013.01 - EP US); **A47C 4/26** (2013.01 - EP US)

Citation (applicant)
US 2195091 A 19400326 - ANTON LORENZ, et al

Citation (search report)
[DA] US 2195091 A 19400326 - ANTON LORENZ, et al

Cited by
AU729958B1; EP2292121A1; US9820578B2; WO2014180325A1

Designated contracting state (EPC)
BE CH DE ES GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0689784 A1 19960103; EP 0689784 B1 19971229; CA 2151699 A1 19951231; CA 2151699 C 20050426; DE 69501291 D1 19980205;
DE 69501291 T2 19980416; ES 2110823 T3 19980216; FR 2721811 A1 19960105; FR 2721811 B1 19960802; JP 3625527 B2 20050302;
JP H0838297 A 19960213; US 5570926 A 19961105

DOCDB simple family (application)

EP 95420168 A 19950627; CA 2151699 A 19950613; DE 69501291 T 19950627; ES 95420168 T 19950627; FR 9408312 A 19940630;
JP 15636195 A 19950622; US 49460195 A 19950623